

COMMUNIQUE RADIO - PRESSE / RADIO - PRESS ANNOUNCEMENT

20 / 00 4 1 6

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOWS:**

Sont, sous réserve de présentation des originaux des diplômes ouvrant droit à la sélection, déclarés admis, au titre de l'année académique 2020/2021, en **Première Année** de la filière **Maintenance et Gestion des Systèmes Frigorifiques et Thermiques (MAINGEFT)**, du cycle de formation en **Master Professionnel** de l'**Ecole Nationale Supérieure des Sciences Agro-Industrielles (ENSAI)** de l'Université de Ngaoundéré, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique :

*Pending the presentation of the original copies of the required certificates qualifying candidates for the selective entrance, the following candidates, presented in alphabetical order, have been declared successful for admission into the **First Year** of the Professional Master's Program in **Maintenance and Management of Cooling and Heating Systems (MAINGEFT)** of ENSAI, the University of Ngaoundere, for the 2020/2021 academic year:*

N°	Noms et Prénoms / Name and First Name
1	ABDOULKADRY Hamidou
2	ALI ABAKAR
3	ANNOUR HAMADOU
4	BIAK-INBO Lucien kebmaki
5	ELOMBO EBOA Paul Odilon
6	GOADA Elias
7	HOUMGUIA NGOLAINA Vella Robert
8	IYA Mohamed
9	MANFOUO FOMENA Junior
10	NDEFU Hugues NOMO
11	NDILNODJI TOUMENGAR Joskar
12	NGNINLATCHI KAMGANG Kerol Vallot
13	NQUOIGANG GUEDEN Gaston

Yaoundé, le / the

**LE MINISTRE D'ETAT,
MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
THE MINISTER STATE,
MINISTER OF HIGHER EDUCATION**



09 NOV 2020

Jacques FAME NDONGO